
 

Diskuse se seniory, zástupci Svazu důchodců z Hradce Králové k rozvoji města 
Česká Skalice 

pátek 11. 10. 2013 

Zajistil pan Bc. Martin Staněk DiS., vedoucí sociálně správního odboru MěÚ 

 
Diskuse se zúčastnila skupina 15 seniorů nad 70 let, převážně zástupců Svazu důchodců z Hradce 
Králové, kteří byli na exkursi v České Skalici. 

Účastníkům byl představen projekt strategického plánování „Česká Skalice 2030“. Účastníci ocenili 
způsob plánování se zapojením veřejnosti. 
 
Názory účastníků: 

- město se řadí dle jejich pohledu k turisticky nejzajímavějším cílům české republiky, 

- nechápou, proč se nedá v kempu koupat a kvalita vody by zasloužila vylepšit, bazén se prý do 
této lokality moc nehodí, kazí to ráz přírody a krajiny 

- velmi se jim líbí zpravodaj, grafické zpracování, to, že je zdarma a že poskytuje přehled 
o kulturních akcích 

- ve zpravodaji by prý bylo vhodné mít okénko pro seniory, 

- nadšení v jejich řadách vyvolala návštěva Domova Důchodců na Třešňovce – čisté, krásné a 
hlavně důstojné bydlení na krásném místě, 

- líbilo se jim pojetí Penzionu Olga – levné bydlení v centru a činnost pečovatelské služby a to, 
že v penzionu se konají akce a přednášky pro místní obyvatele. 

 
Zapsal: Bc. Martin Staněk DiS. 


